
 
 

Notulen jaarvergadering  
12 februari 2025 

 
 
 
 

Afmeldingen: Joost van Beek, Saskia Groenewegen, Rene Horsten, Johan Kluskens, Diana 
Knapen, Mark Luyten, Frank Meeuwissen, Suzan van Nieuwenhoven, Ton Timmermans, 
Peter Verdonschot, Meinse van der Velde, Harrie Vossen 
 
1.0 Opening.  
1.1 Bij afwezigheid van voorzitter Saskia Groenewegen (ziek), is Jo Kluskens 

dagvoorzitter. Iedereen wordt welkom geheten op deze jaarvergadering. Er zijn 41 
leden aanwezig. 

2.0 Notulen 18 december 2024. 
2.1 Geen opmerkingen. 
3.0 Mededelingen. 
3.1 Aangemeld als lid: Johan Kluskens en Martin Opdam. 
3.2 Winterexcursie: werd georganiseerd bij de WML plas. Er waren 20 deelnemers. Men 

was zeer tevreden over de gidsen. Eigenlijk waren voor de 2e gids 24 deelnemers 
nodig. Het verschil wordt door de verenging bijbetaald. 

3.3 Kerkuilenwerkgroep: Jacques en Nellie Cuijpers hebben vanaf 2018 een helft van het 
kerkuilenwerkgebied gecontroleerd; een flinke klus. Dank voor jullie inzet. Presentje 
wordt aan huis bezorgd. Er hebben zich zes leden aangemeld die het 
beschermingswerk gaan voortzetten.  

3.4 Het broedvogelrapport 2023 is met een flinke vertraging zo goed als klaar. Het bestand 
is wellicht te groot voor de mailbox. Link wordt op de website geplaatst en is van 
hieruit te downloaden. 

3.5 Project Colusdijk. Op initiatief van Huub Janssen worden samen met een agrariër de 
mogelijkheden onderzocht voor de aanplant van struwelen langs de Colusdijk. 

3.6 ledenbijeenkomsten 2025: 16 april Oehoe geluiden en gedrag rond de nestplaats; 4 
juni presentatie over het wild zwijn; 8 oktober invloed van vogelgriep op zeevogels; 
12 november presentaties van drie boeren uit Nederweert en hoe zij natuur in hun 
bedrijf inpassen; 17 december flitspresentaties door leden uit eigen werk. 

4.0 Bijzondere waarnemingen. 
4.1  Kees Helderman; vond in Boeket een buizerd met een gebroken poot. Vogel is naar de 

opvang gebracht en zal na circa 4 weken revalideren weer worden uitgezet. Raymond 
Pahlplatz had een ijsvogel in de tuin. Bijzonder was dat ‘gevist’ werd op salamanders. 
Willem Maris geeft aan dat op wildcamera’s in de Groote Peel de eerste wasbeer is 
gesignaleerd. Willem verzoekt om waarnemingen van patrijzen via waarneming.nl in 
te voeren om zicht op de populatie te houden. 2024 was een slecht jaar. Henk 
Verheijen gaf aan dat bij een patrijzenproject in Kelpen van de 10 paren begin 2024, 
later in het jaar nog maar 4 exemplaren over waren. John Maes zag recent 277 
kraanvogels. 

 
 



5.0  Financieel verslag 2024. 
51. Penningmeester Jo Kluskens doet verslag. De vereniging heeft 14.923,52 in kas. 2024 

werd met een klein positief saldo afgesloten. Extra inkomsten waren er via een donatie 
en opdracht van de provincie Limburg, maar ook door een groeiend ledenbestand (151 
leden). Extra uitgaven waren er voor de aanschaf van een beamer en randartikelen. 
Voor het stimuleringsfonds is maximaal 1500 gereserveerd. Van dit fonds is tot heden 
geen gebruik gemaakt. De basiscursus is nog steeds kostendekkend en sloot met een 
positief saldo af. Het financieel verslag kan bij de penningmeester worden opgevraagd. 
Er waren verder geen opmerkingen. 

6.0 Vaststellen contributie conform artikel 7.2 van de statuten. 
6.1 Bestuur heeft besloten de contributie niet te verhogen. Voor 2025 blijft de contributie 

euro 20, per lid en euro 10,- voor huisgenoten. 
7.0 Verslag kascontrole commissie (Ton van Heugten en Ivonne Saanen) 
7.1 Ton van Heugten en Ivonne Saanen hebben de kascontrole uitgevoerd. De financiën 

waren netjes geadministreerd. De banksaldi komen overeen met het financieel verslag 
en de gevraagde facturen werden ter inzage aangeboden. De kascontrolecommissie gaf 
een positief advies op basis van de uitgevoerde controle en verzocht de vergadering 
om de penningmeester en het bestuur decharge te verlenen voor het boekjaar 2024. 
Waarvan akte.  

8.0 Benoeming kascontrole commissie. Ton van Heugten is aftredend. 
8.1 Ivonne Saanen gaat het tweede jaar in, Ton van Heugten is aftredend en wordt bedankt 

voor zijn bijdrage. Ger Sentjens biedt zich aan voor de vacante plek waarvoor dank. 
9.0 Jaarverslag 2024. 
9.1 Thijs Loven (secretaris) doet verslag van de activiteiten over 2024. Na de vergadering 

werd aangegeven dat de excursie naar de Biesbosch niet vermeld was. Dit wordt 
alsnog toegevoegd. Er waren verder geen opmerkingen. 

10.0  Huldiging 25 jarig lidmaatschap. De jubilarissen zijn Joost van Beek, Irjo 
Heuvelmans, Suzan van Nieuwenhoven, Toos Wijen, Jos Zegveld. 

10.1 Irjo Heuvelmans, Toos Wijen en Jos Zegveld zijn aanwezig en werden toegesproken.  
Allen ontvingen als waardering een degelijke nestkast. Joost van Beek en Suzan van 
Nieuwenhoven waren verhinderd en krijgen de nestkast thuisbezorgd. 

11.0 Bekendmaking VWG-lid van het jaar. 
11.1 Huub Janssen werd benoemd tot lid van het jaar. Huub is vanaf 2017 zeer actief 

binnen de vereniging. Helpt anderen op gebied van vogelkennis waar hij maar kan. 
Initiatiefnemer van project Colusdijk en de water/wintervogelcursus, deelnemer 
broedvogelonderzoek, ondersteunt de basiscursus, deelnemer aan midwintertelling , 
PTT-telling, klapekstertelling, trektelling en vrijwilligerswerk. Huub proficiat met de 
nominatie. Huub ontving een cadeaubon. 

12.0 Uitreiking wisseltrofee de Gouden Slagpen.  
12.1 Mat Fiddelaers werd voor zijn jarenlange verdiensten beloond met de wisseltrofee de 

Gouden Slagpen. Mat is lid vanaf 2012, was bestuurslid in de periode 2012-2016, 
heeft deelgenomen aan het broedvogelonderzoek, midwintertelling, vlechtheg, 
vrijwilligerswerk en is vaste kracht bij de basiscursus. Mat is regelmatig aanwezig op 
de ledenbijeenkomsten. Mat is een stille kracht waar je altijd een beroep op kan doen. 
Mat proficiat, het is dik verdiend. Mat ontving de wisseltrofee en een cadeaubon. 

13.0 Bestuursverkiezing. Edin Saanen (bestuurslid) en Saskia Groenwegen 
(voorzitter) zijn aftredend. Saskia stelt zich herkiesbaar. Edwin stelt zich niet 
herkiesbaar. Omdat er voldoende bestuursleden zijn wordt de functie van Edwin 
niet vacant gesteld.  



13.1 Saskia Groenewegen is als voorzitter aftredend en stelt zich herkiesbaar. Er hebben 
zich geen tegenkandidaten gemeld. De dagvoorzitter vraagt de vergadering om Saskia 
voor een nieuwe termijn te benoemen. De vergadering ging hier unaniem mee 
akkoord. Edwin Saanen is als bestuurslid niet herkiesbaar. Edwin heeft aangegeven 
om meer werkzaamheden voor Werkgroep behoud de Peel te gaan verrichten. Edwin 
wordt bedankt voor zijn inzet voor de vereniging. Edwin heeft ervoor gezorgd dat de 
website werd vernieuwd en weer helemaal up to date is. 

14.0 extra agendapunt; voordracht erelid. 
14.1 Jos Reemers werd door het bestuur voorgedragen voor het erelidmaatschap van de 

vereniging. Jos is lid vanaf  1998, voorzitter in de periode 2010-2015, al vele jaren 
ondersteunend aan de basiscursus,  coördinator van de basiscursus vanaf 2022, heeft 
meerdere telgebieden broedvogelonderzoek gedaan, is al vele jaren een trouwe mid-
winterteller; bedenker en coördinator van het project vlechtheg; deelnemer 
vrijwilligerswerk en trektellen. Regelmatige bezoeker van de ledenbijeenkomsten.  Jos 
vult zelf nog aan dat hij ook de initiatiefnemer is van de Gouden Slagpen. Jos ontving 
de zilveren speld voor ereleden en een cadeaubon. Jos van harte gefeliciteerd met deze 
onderscheiding. 

15.0 Rondvraag. 
15.1 Jos van Kerkhof vroeg of de opstelling van de vergadering iets kan worden aangepast. 

Het deel waar het bestuur zat was vrij donker en men was niet altijd goed te verstaan. 
Voor de volgende bijeenkomst worden aanpassingen doorgevoerd. 

16.0 Sluiting. 
16.1 Dagvoorzitter Jo Kluskens bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 

vergadering om 20.50 uur.  
 


